
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § (2) bekezdése alapján kérdést kívánok feltenni

dr. Kökény Mihály
egészségügyi, szociális és családügyi miniszter úrnak

"Miért nőtt többszörösére néhány alapvető gyógyszer térítési díja?"

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter úrtól, azért tőle, mert e tárgykörben a
Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter úr!

Minden év elején vihart kavar a gyógyszerárak emelkedése .

Van, amit ebből meg lehet érteni vagy meg lehet magyarázni és van, amit nem .
Az ÁFA-emelés hatása, a nem alapvető - új, divatos - gyógyszerek kisebb mértékű
támogatása érvként elfogadható .

Mivel indokolható azonban p1. a ZYRTEC térítési díjának 210 forintról 980 forintra, a
XANAX 05 Sr . 165 forintról 800 Ft-ra történő emelése?
A betegek részére ezek alapvető gyógyszerek . Évek óta szedik asztma, allergia ellen,
illetve agyi infarktus utáni speciális nyugtatóként .
Állítólag nincs olyan olcsóbb gyógyszer sem, amivel kiválthatók .

A kérdésen túl felvetem, hogy jó lenne áremelések alkalmával gyógyszerenként
megjelölni az emelést kiváltó konkrét okot is, amely legalább egyértelművé tenné az
általánosságban elmondott elveket .

Tisztelettel várom válaszát!
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Farkas Imre
országgyűlési képviselő

Tiszaföldvár, 2004 . február 10 .
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